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20-01-2025 Referat af bestyrelsesmøde  

Deltagelse: Rune, Claus, Kate, Erik og Mads (ref.) 

Dagsorden: 

1. Seneste nyt 

- Ingen nye tilflyttere i 2024. 

- Tidl. kritisk revisor død Anne-Marie og tidl. bestyrelsesmedlem Mogens død. Æret være deres minde. 

- Der er ultimo 2024 på Kates foranledning lavet en samlet liste over problemindkørsler samt skæve 

fliser, som nu er rettet op i grundejerforeningen. Hvis man har yderligere problemer, kan de enkelte 

grundejere indberette via borgertips. 

 

2. Økonomi  

Rune gennemgik regnskabet for 2024 – der er genereret et pænt overskud på baggrund af god 

opbakning til fællesarrangementerne. Mobilepay funktionaliteten til opkrævning af kontingent fungerer 

rigtig godt – automatisering af regnskabet skrider frem. Der er ikke anskaffet nyt materiel i 2024. 

Bestyrelsen har diskuteret grundejerforeningens likvide beholdning og fremadrettede budgetter, og 

beslutningerne herom vil blive afspejlet i den økonomiske 5-års plan som bestyrelsen fremlægger på 

generalforsamlingen.  

 

3. Generalforsamling (GF)  

Generalforsamling (GF) bliver onsdag den 12. marts 2025 kl. 19:00 på Østerhøjskolen.  

Claus skaffer adgang.  

Ca. 23/1 Uploades GF-varsling (udarbejdes af Erik) incl. Fastelavnsinvitation (Erik) på Fredegaarden.dk  

8/2 er sidste frist for aflevering af evt. forslag til Formand. Forslag som ønskes behandlet på GF.  

26/2 (senest) publicering af GF-dagsorden med evt. forslag samt regnskab/budget på Fredegaarden.dk. 

Michael skal have tid til upload. Foreningens 5 års økonomiplan bliver opdateret og gennemgået på GF 

under regnskab og budget. 

 

4. Fastelavn planlægning – 2. marts 2025 

Bestyrelsen søger medlemmer til at varetage forskellige opgaver, nærmere info følger. 
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5. Arbejdsgrupper status 

Jonstruplejren (Claus) 

Der er kommet et forslag til kommuneplan med område beskrivelser af Jonstrup-lejren. Der er nogle 

tilføjelser i forhold til arealbebyggelse, men fastholdelse af max. 250 boliger. Vurderingen fra bestyrelsen 

er, at der stadig er nogle usikkerheder i forhold til de områder som grundejerforeningen støder op til, og 

at bestyrelsen følger processen tæt og anbefaler, at medlemmerne sætter sig ind i kommuneplanen, især 

grundejer som støder op til Jonstruplejren og indgiver høringssvar hertil. 

Fællesarrangementer 

Bestyrelsen håber, at festudvalget ønsker at fortsætte deres indsats med at skabe, et socialt fællesskab i 

vores grundejerforening, i 2025. 

6. Evt. 

Intet under eventuelt. 

 


